
 
Mestské zastupiteľstvo v Strážskom 

 
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom  
konaného dňa 09. marca 2023 

 
 
 

Prítomní:  Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav 

Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., 

Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová  

    

Návrhová komisia: Ing. Ondrej Drutár, Danka Baánová, Peter Malík 

  Hlasovanie: 

 ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, 

Peter Malík, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír 

Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová  

   

Overovatelia:  Ing. Ondrej Drutár, Danka Baánová 

 Hlasovanie: 

 ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, 

Peter Malík, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír 

Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová  

 

 

 

Zapisovateľka:         Jana Balická 
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O t v o r e n i e 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril o 13,00 hodine a viedol Patrik Magdoško, ktorý 
privítal poslancov, Ing. A. Staška, Ing. S. Fecuru, zástupcov firmy KOOR Východ, s. r. o. 
Košice a ostatných prítomných. Po otvorení zasadnutia primátor pri príležitosti sviatku Dňa 
žien odovzdal prítomným poslankyniam kvety. 
 
P r o g r a m: 
1.   Otvorenie 
2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 
3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 
4.   Kontrola plnenia uznesení 
5.   Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 
6.   Informácia o hospodárení Mesta Strážske v zastúpení Domspráv, s. r. o. byty, teplo a iné  
      služby Michalovce za rok 2022 
7.   Informácia o stave tepelného hospodárstva Mesta Strážske – KOOR Východ, s. r. o. 
8.   Správa o činnosti MsP za rok 2022 
9.   Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – správa za rok 2022 
10. Vyhodnotenie preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2022  
11. Plán preventívnych protipožiarnych kontrol na rok 2023 
12. Predpokladané termíny zasadnutí a plánovaný  program Mestského zastupiteľstva  
      v Strážskom na I. polrok 2023  
13. Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti za rok 2022 
14. Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti k 09.03.2023 
15. Informácie zo zasadnutí komisií  
16. Interpelácie poslancov 
17. Diskusia-Rôzne 
18. Záver 
                            
Hlasovanie za schválenie programu:  

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam 

Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

Primátor navrhol doplniť do programu dnešného zasadnutia MsZ za bod č. 14 Správa hlavného 

kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti k 09.03.2023 tieto body: 

- Návrh na delegovanie členov za zriaďovateľa do Rady školy pri MŠ, ZŠ,CVČ, ZUŠ  

- Memorandum o spolupráci medzi Mestom Strážske a Slovenským zväzom ľadového hokeja   
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- Dodatok č.2 k Zmluve o dielo uzatvorenej medzi Mestom Strážske a Tamalex, s. r. o., 

Kúpeľská 66, 073 01 Sobrance 

- Návrh na odkúpenie akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, a. s.  

- Návrh na rozdelenie dotácií z rozpočtu mesta pre športové kluby na rok 2023 

 
Program s navrhovanými zmenami: 
1.   Otvorenie 

2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 
3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 
4.   Kontrola plnenia uznesení 
5.   Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 
6.   Informácia o hospodárení Mesta Strážske v zastúpení Domspráv, s. r. o. byty, teplo a iné  
      služby Michalovce za rok 2022 
7.   Informácia o stave tepelného hospodárstva Mesta Strážske – KOOR Východ, s. r. o. 
8.   Správa o činnosti MsP za rok 2022 
9.   Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – správa za rok 2022 
10. Vyhodnotenie preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2022  
11. Plán preventívnych protipožiarnych kontrol na rok 2023 
12. Predpokladané termíny zasadnutí a plánovaný  program Mestského zastupiteľstva  
      v Strážskom na I. polrok 2023  
13. Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti za rok 2022 
14. Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti k 09.03.2023 
15. Návrh na delegovanie členov za zriaďovateľa do Rady školy pri MŠ, ZŠ,CVČ, ZUŠ 
16. Memorandum o spolupráci medzi Mestom Strážske a Slovenským zväzom ľadového 
      hokeja 
17. Dodatok č.2 k Zmluve o dielo uzatvorenej medzi Mestom Strážske a Tamalex, s. r. o.,  
      Kúpeľská 66, 073 01 Sobrance 
18. Návrh na odkúpenie akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, a. s. 
19. Návrh na rozdelenie dotácií z rozpočtu mesta pre športové kluby na rok 2023 
20. Informácie zo zasadnutí komisií  
21. Interpelácie poslancov 
22. Diskusia-Rôzne 
23. Záver 
 

Hlasovanie za schválenie programu so zmenami: 

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam 

Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 
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K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení 
 
Informoval primátor: 
 
Úloha z Uznesenia č. 271/2022 zo dňa 15.12.2022: 

-Vypracovať návrh splátkového kalendára všetkých dlžníkov v nájomných bytoch  

ul. Laborecká 280/29, 281/27 a ul. Obchodná 440 (Obytný dom U-3). 

Táto záležitosť bola riešená na pracovnej porade poslancov aj na zasadnutí bytovej komisie 

s tým, že mesto v súčasnej dobe nemá vyhotovený splátkový kalendár na nedoplatky na 

nájomnom, nakoľko pri konečnom  vyúčtovaní sú vo väčšine prípadov preplatky a tým sa 

krátkodobý nedoplatok nájomníkovi automaticky vyrovná. Vyjadrenie Domspráv, s. r. o. 

Michalovce ohľadom splátkových kalendárov je totožné so stanoviskom mesta.  

Aj napriek tomu, že sa štátne dávky v posledných mesiacoch zvýšili, čo má za následok, že 

finančné príjmy do domácnosti sú oproti minulému roku vyššie, finančný príjem nájomníkov 

nepokrýva v niektorých prípadoch ani základné životné potreby.  
 
Kontrolu plnenia uznesení MsZ zobralo na vedomie. 

 
K bodu č. 5: Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 
 
Informoval primátor: 

Pripomienka Ing. Drutára:  

- budú sa riešiť nevysporiadané pozemky pod cintorínom ? 

Pozemky pod cintorínom sú vysporiadané, sú vo vlastníctve mesta,  plánuje sa rozšírenie 

cintorína. Momentálne je kapacita cintorína postačujúca na 5 rokov. Slovenský pozemkový 

fond nás informoval o možnom odpredaji parcely č. 910/9, podmienkou je vydané územné 

a stavebné povolenie. Na základe tohto bude spracovaný projekt: „Dostavba cintorína druhej 

časti“. 

Ing. Drutár –  nedostatočne zle som to na minulom zasadnutí MsZ konkretizoval, myslel som 

nevysporiadané pozemky pod cintorínom Krivošťany. 

Primátor – informáciu doplníme na ďalšom zasadnutí MsZ. 

-Finančná komisia žiadala preveriť opodstatnenosť požiadavky MsPS dofinancovať príspevok 

pre MsPS na mzdy a odvody a príspevok na likvidáciu odpadu. Po preverení a opodstatnenosti 

požiadavku zapracovať do rozpočtu mesta pri prvej zmene rozpočtu.  

Primátor - bola vypracovaná analýza MsPS, ktorú mali poslanci k dispozícii doma.  

Ing. Drutár – je to zrozumiteľný materiál, ďakujem za vypracovanie. 
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Pripomienka Ing. Olbrichta, PhD.:  

- na zrekonštruovanom parkovisku pred reštauráciou Aztéka  ostala šachta pod úrovňou terénu, 

malo by to byť vytiahnuté na úroveň terénu. 

Konzultovali sme o tom s objednávateľom rekonštrukcie parkoviska (Reštauráciou Aztéka), 

následne bola podaná reklamácia zhotoviteľovi, ktorý v jarných mesiacoch závadu odstráni. 

 

Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ zobralo MsZ na vedomie. 

 

K bodu č. 6: Informácia o hospodárení Mesta Strážske v zastúpení Domspráv, s. r. o. 
byty, teplo a iné služby Michalovce za rok 2022 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár mal primátor. Keďže na 

dnešnom zasadnutí MsZ nie sú prítomní konatelia spoločnosti, na prípadné otázky, či 

pripomienky poslancov budú odpovedať písomne. Primátor informoval, že uvedený materiál 

bol prerokovaný na pracovnej porade poslancov s tým, že je potrebné sa zaoberať možnosťou 

navýšenia fondu opráv, vzhľadom k tomu, že momentálna výška je nepostačujúca. Upozornil, 

že na ul. Laborecká 280 a 281 je havarijná situácia, sú poškodené bytové domy, poškodené 

piecky a iné závady  Je nevyhnutné vypracovať odborný statický posudok a vyčísliť náklady 

na ich opravu. Ohľadom tejto záležitosti dohodnúť stretnutie s riaditeľom Domspráv, s .r o. 

Michalovce.     

Informáciu o hospodárení Mesta Strážske v zastúpení Domspráv, s. r. o. byty, teplo a iné služby 
Michalovce za rok 2022 MsZ zobralo na vedomie. 
 
K bodu č. 7:Informácia o stave tepelného hospodárstva Mesta Strážske – KOOR Východ, 
s. r. o. 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

Ing. Staško, zástupca firmy KOOR Východ, s. r. o. vo svojom obsiahlom a podrobnom 

vystúpení informoval o realizovaných opatreniach v roku 2022, o aktuálnom stave výroby 

a rozvodu tepla a úžitkovej vody. Spoločnosť KOOR Východ s. r. o. sa od začiatku svojho 

pôsobenia v meste Strážske snaží postupnými krokmi prebudovať pôvodný prenajatý systém 

tepelného hospodárstva na moderný a efektívny systém výroby a distribúcie tepla a teplej 

úžitkovej vody. Predovšetkým z vlastných zdrojov a čiastočne aj z eurofondových zdrojov 

zabezpečila spoločnosť postupnú modernizáciu (t. j. výmenu) primárnych teplovodných 

rozvodov a technologických zariadení, ktoré tvoria systém tepelného hospodárstva. Ďalej 
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informoval o plánovaných opatreniach pre rok 2023. V súvislosti s platnými nariadeniami 

energetickej legislatívy Európskej únie, Ministerstva hospodárstva a Vyhláškami URSO sú 

povinní zvyšovať podiel výroby tepla z obnoviteľných zdrojov. V podmienkach mesta 

Strážske je najvhodnejším obnoviteľným zdrojom, doporučený aj projektantskými 

agentúrami, kotol na štiepku. V roku 2023 plánujú pripraviť projektovú dokumentáciu pre 

inštaláciu kotla na štiepku s príslušenstvom, ktorý bude umiestnený v časti objektu pôvodnej 

plynovej kotolne, v ktorej sú v súčasnosti umiestnené 3 kusy dlhodobo nepoužívaných 

pôvodných plynových kotlov. Preto žiadajú, aby mesto zabezpečilo vyradenie dlhodobo 

nevyužívanej pôvodne technológie z majetku mesta a demontáž týchto zariadení spolu 

s príslušenstvom. Pri zabezpečovaní paliva pre uvedený zdroj uvažujú v plnej miere s 

aktívnou spoluprácou so sociálnym podnikom, ktorý založí mesto Strážske. Zdôraznil, že je 

nevyhnutné dohodnúť, odkiaľ bude štiepka v dostatočnom množstve.  

Zároveň upozornil na dlhodobo pretrvávajúci zlý technický stav prístavby pri budove 

kotolne. Na streche tejto prístavby je otvor, ktorým zateká do priestorov prístavby a dochádza 

aj k zamákaniu spoločného múra. Žiadajú o urýchlenú opravu strechy, ktorá zabráni 

ďalšiemu znehodnocovaniu majetku mesta ako aj majetku spoločnosti KOOR Východ, s. r. o. 

Vzhľadom na súčasný stav prístavby považujú za najvhodnejší spôsob jej zbúranie a 

uvoľnenie priestranstva pre iné účely. 

Ing. Drutár - očakáva sa nejaký odraz na cene pre občanov mesta, vzhľadom k tomu, že firma 

bude využívať štiepku na výrobu tepla ? 

MUDr. Jurečková, PhD., a PaedDr. Dzurillová taktiež predložili otázky ohľadom 

navyšovania cien za teplo, požadovali, aby sa firma zaručila, že nebudú navyšovať ceny za 

teplo. 

Ing. Staško vysvetlil, že na základe nariadenia vlády Slovenskej republiky, ktorým stanovila 

výpočet maximálnej ceny variabilnej zložky ceny tepla pre odberateľov tepla z centrálnych 

zdrojov tepla bola spoločnosťou KOOR Východ s. r. o. stanovená regulovaná cena 

variabilnej zložky ceny tepla pre rok 2023 pre jej odberateľov v bytových domoch v meste 

Strážske. Jediná vec, čo sa dnes nedá zistiť je to, aké budú celkové investičné náklady na 

zabezpečenie štiepky. Predpokladá sa, že by mali byť nižšie, ako náklady na výrobu tepla 

z plynu. Nie je to záležitosť tohto roku 2023, ale roku 2024. 

Primátor - mesto zabezpečí dostatočné množstvo štiepky v rámci vytvorenia sociálneho 

podniku. Prebehlo rokovanie s hlavným dodávateľom štiepky s firmou Lesy s. r. o., ktoré 

majú vypracovaný desaťročný plán ťažby.  
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Ing. Staško navrhol ohľadom ďalšieho postupu stretnutie s primátorom v polovici apríla 

2023.  

Informáciu o stave tepelného hospodárstva Mesta Strážske – KOOR Východ, s. r. o. MsZ 
zobralo na vedomie. 
 

K bodu č. 8: Správa o činnosti MsP za rok 2022 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár mal primátor. 

P. Roman, náčelník MsP poďakoval poslancom za spoluprácu v uplynulom volebnom období 

a verí, že  aj noví poslanci nadviažu na spoluprácu, ktorá bude naďalej plodná. Poukázal na to, 

že komisia ochrany verejného poriadku aj napriek kvalitne navrhovaným výstupom pre 

mestské zastupiteľstvo nedokáže presadiť dôležité riešenia dopravnej situácie na ul. 

Družstevná. Napriek včas navrhovaným riešeniam a ich všeobecnej  akceptácii, ktoré 

vypracoval a podporil  dopravný  inžinier  sme vhodnú dobu na  ich realizáciu  prepásli.  Dostali 

sme sa tak do časovej a finančnej tiesni, kedy budeme musieť prijať aj nepopulárne opatrenie 

na zvýšenie bezpečnosti v doprave a zabezpečiť tak  naplnenie novely zákona o premávke na 

pozemných komunikáciách. To znamená pristúpiť k najjednoduchšiemu, najlacnejšiemu, ale 

aj najmenej populárnemu zjednosmerneniu  ulíc Družstevná a Okružná. Všetkým obyvateľom 

oboch ulíc tak týmto krokom významne klesne užívateľský komfort pri užívaní ich 

nehnuteľností. Toto riešenie sme vždy odmietali  ako prvé, keď sme sa  počas uplynulých rokov 

snažili dospieť k vyriešeniu  tejto dopravnej situácie.  Vyjadril presvedčenie,  že sa nezabudne 

na pôvodný úmysel  rozšírenia komunikácie a bude sa s ním veľmi vážne rátať vo finančne 

priaznivejších časoch.  

Primátor informoval, že bola vypracovaná štúdia na zhotovenie 130 parkovacích miest na ul. 

Vihorlatská 625 a 626, ale aj komplexnej úpravy už existujúcich parkovacích miest, ktorú 

poslanci obdržali v písomnej forme. Na pracovnej porade poslancov bude táto záležitosť ešte 

prejednávaná, je potrebné sa venovať parkovacej politike v našom meste. 

Ing. Drutár – zaujal ma opis požiaru, kde bola doba príchodu hasičov z Michaloviec 25 

minút, čo je dosť kritický čas. Predtým sme mali zmluvu s hasičským útvarom v Chemku, 

ako je to teraz, ako je to celkovo riešené v meste. 

Primátor – kompletnú odpoveď predložíme na budúce zasadnutie MsZ. 

PaedDr. Dzurillová – máme evidenciu všetkých psov na území nášho mesta ? 

Primátor – predložíme presné údaje na ďalšie zasadnutie MsZ. 
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Primátor informoval, že v rámci zvyšovania bezpečnosti v meste bola organizovaná akcia  

„Bezpečne v meste“ v spolupráci s MsP. Spočívala v rozdávaní signalizačných  

samonavíjacích reflexných  pásikov na rameno, reflexných príveskov na aktovky maloletých 

detí pri ceste do školy a taktiež boli posilnené nočné hliadky. S náčelníkom MsP máme na 

rok 2023 dohodnutý plán ďalších bezpečnostných akcií v meste, ktoré majú dosah na rôzne 

oblasti ochrany verejného poriadku. Všetky sú  plánované s cieľom zvyšovania povedomia 

o tom, čo sa smie,  čo nie  a aké následky môže mať nerešpektovanie a porušovanie  

príslušných predpisov.   

 

Správu o činnosti MsP za rok 2022 MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 9:  Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – správa za 
rok 2022 
 
Písomný pracovný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že týmto 

materiálom sa poslanci zaoberali na pracovnej porade poslancov. Naše mesto  prekročilo 

41,22 % separovaného odpadu, čím klesne výška poplatku za uloženie komunálneho odpadu 

na skládke odpadov od 01.03.2023 z 22 eur za tonu na 18 euro za tonu, na čo mal výrazný 

vplyv výkup kovového odpadu od fyzických osôb v okolitých výkupniach. Separácia odpadu 

je budúcnosť mesta, je potrebné rozmýšľať, ako zlepšiť podmienky separovania, je potrebná 

propagácia separácie, aby bola medzi občanmi nášho mesta pozitívnejšia.  

P. Šandor – prečo už nie sú červené kontajnery na zber šatstva v meste, bude niečo nové ? 

P. Bočková, referent ŽP – mesto ukončilo zmluvný vzťah s dodávateľom služby pre zber 

a ďalšie nakladanie s použitým šatstvom, pretože rapídne zdvihol cenu a následne mesto 

uzatvorilo zmluvu s novým dodávateľom. Do konca marca budú kontajnery v meste 

rozmiestnené. 

PaedDr. Dzurillová – aký je časový horizont na realizovanie opatrení na zlepšenie 

triedenia odpadov v meste, ktoré sú uvedené v tejto správe ? Zatraktívniť a premaľovať 

viackomorové kontajnery na triedené zložky odpadu, nálepkami presne označiť, čo tam patrí, 

čo nevhadzovať a nálepky zjednotiť (rovnaký typ, veľkosť, infografika, typ písma..) a podobne. 

Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS – najskôr určíme presné miesta, kde budú umiestnené 

kontajnerové stojiská a následne sa budú renovovať viackomorové kontajnery a 

postupne realizovať ďalšie uvedené opatrenia. 

P. Baánová – malé odpadkové koše pri chodníkov sú v celom meste v hroznom stave. 
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Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS – odpadkové koše ničia občania mesta, je potrebné ich vymeniť 

za nové. V rámci možnosti rozpočtu MsPS ich budeme postupne vymieňať. 

Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – správu za rok 2022 MsZ zobralo 
na vedomie. 
 

K bodu č. 10: Vyhodnotenie preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2022  
 

Písomný materiál obdržali poslanci v písomnej forme. Primátor mal úvodný komentár. 

P. Meňovčík – platí pre mesto zmluva s hasičmi, ktorí boli v Chemku ?  

Primátor – mesto zatiaľ zmluvu s hasičmi nemá, momentálne nemajú štatút, po vysporiadaní 

svojej legislatívy môžeme s nimi uzavrieť zmluvu. 

 

MsZ schvaľuje: 

Vyhodnotenie preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2022 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

K bodu č. 11: Plán preventívnych protipožiarnych kontrol na rok 2023 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že týmto materiálom 

sa poslanci zaoberali na pracovnej porade poslancov. 

 

MsZ schvaľuje: 

Plán preventívnych protipožiarnych kontrol na rok 2023. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

K bodu č. 12: Predpokladané termíny zasadnutí a plánovaný program Mestského 
zastupiteľstva v Strážskom na I. polrok 2023  
 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

PaedDr. Dzurillová požadovala predložiť v predstihu poslancom na plánovanom zasadnutí 

MsZ dňa 08.06.2023 Predpokladané termíny zasadnutí na II. polrok 2023.  
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Predpokladané termíny zasadnutí a plánovaný  program Mestského zastupiteľstva v Strážskom 
na I. polrok 2023 MsZ zobralo na vedomie. 
 

K bodu č. 13: Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti za rok 
2022 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodná komentár. 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór informoval,  čo je obsahom správy o kontrolnej činnosti za rok 

2022, že v roku 2022 hlavný kontrolór vykonal kontroly v súlade s plánmi kontrolnej činnosti 

na 1. a 2. polrok 2022. 

Správu hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti za rok 2022 MsZ zobralo na 
vedomie. 
 
K bodu č. 14: Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti 
k 09.03.2023 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár.  

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór informoval ohľadom predloženej správy o kontrolnej činnosti 

k 09.03.2023. 

Správu hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti k 09.03.2023MsZ zobralo na 
vedomie. 
 
K bodu č. 15: Návrh na delegovanie členov za zriaďovateľa do Rady školy pri MŠ, 

ZŠ,CVČ, ZUŠ   

 

Primátor predložil návrh na delegovanie členov za zriaďovateľa do Rady školy pri MŠ, ZŠ, 

CVČ a ZUŠ nasledovne: 

 

MsZ deleguje: 

Za členov Rady školy pri Základnej škole v Strážskom PhDr. Alenu Jurečkovú, Miroslava 

Kusého, Petra Malíka, PaedDr. Evu Matuchovú 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 
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MsZ deleguje: 

Za členov Rady školy pri Materskej škole v Strážskom Ing. Ondreja Drutára, Mgr. Máriu 

Hajdučkovú 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

MsZ deleguje: 

Za členov Rady školy pri Základnej umeleckej škole v Strážskom PhDr. Alenu Jurečkovú. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

K bodu č. 16:  Memorandum o spolupráci medzi Mestom Strážske a Slovenským zväzom 
ľadového hokeja 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že cieľom uvedeného 
memoranda je vzájomná spolupráca medzi mestom Strážske a Slovenským zväzom ľadového 
hokeja, poskytovať si primeranú odbornú, vecnú, organizačnú, personálnu a inú potrebnú 
podporu pri realizácii projektu zastrešenia už existujúcej ľadovej plochy mestského klziska, 
ktorá prispeje k budovaniu efektívnej a modernej športovej infraštruktúry. Strany sa zároveň 
dohodli na zriadení pracovnej skupiny v rámci zväzu ľadového hokeja a športovej komisie, aby 
sme pripravili nejaký návrh na zastrešenie štadióna, aby bol využívaný dlhšiu dobu. Cieľom 
pracovnej skupiny bude poskytnúť odborné stanovisko k všetkým aspektom realizácie 
projektu, preskúmať a navrhnúť najvhodnejšiu formu a štruktúru financovania projektu, 
špecifikovať jeho konečnú podobu a určiť ďalšiu podobu vzájomnej spolupráce strán 
Memoranda. Do projektu sa mesto bude zapájať prostredníctvom výzvy Ministerstva kultúry 
a športu, Košického samosprávneho kraja a zväzu ľadového hokeja. Vzájomná spolupráca 
bude smerovaná v duchu prípravy projektu, ktorý bude rešpektovať súčasné pohľady na 
energetickú efektivitu a ekologickú udržateľnosť. Cieľom je naplniť vôľu obyvateľov mesta 
Strážske po rozvoji a kompletizácii športovej infraštruktúry v meste a širšom regióne, prípadný 
rozvoj amatérskej hokejovej ligy, aj so zameraním na deti a mládež.  
MUDr. Jurečková, PhD. – vieme, v akom časovom horizonte to bude zrealizované ? 
Primátor – predpokladám, že realizácia by mala byť do dvoch rokov. 
PaedDr. Dzurillová – realizácia bude financovaná z rozpočtu mesta, nebude obmedzený vstup 
pre verejnosť ? 
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Primátor – nebude to z rozpočtu mesta, ale z rozpočtu Košického samosprávneho kraja, ktorý  
v roku 2024 poskytne mestu dotáciu vo výške 70 %. Verejnosť bude na prvom mieste, žiaci 
MŠ a ZŠ budú uprednostnení.  
 
MsZ schvaľuje: 
Memorandum o spolupráci medzi Mestom Strážskom a Slovenským zväzom ľadového hokeja 
 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

K bodu č. 17:  Dodatok č. 2 k Zmluve o dielo uzatvorenej medzi Mestom Strážske 
a Tamalex, s. r. o., Kúpeľská 66, 073 01 Sobrance 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár mal primátor.  

JUDr. Ing. Ihnát, konateľ firmy Tamalex, s. r. o. Sobrance podrobne informoval o vykonaných 

stavebných prácach, o aktuálnom priebehu prác na rekonštrukcii námestia. Poukázal na 

vzniknuté odchýlky od projektovej dokumentácie, ktoré nie sú v rozpočte a upozornil na 20 % 

navýšenie cien materiálu v tomto roku. Pôvodne sa mal materiál objednávať a dodávať na 

stavbu priebežne počas realizácie diela, ale tento spôsob bol z dôvodu zvyšovania cien 

a inflácie zmenený. Všetok materiál bude uložený v areáli zhotoviteľa a bude ho možné 

kedykoľvek previezť na objednávateľom určené miesto.  

Primátor – navrhovaným dodatkom sa mení bod Zmluvy o dielo. K návrhu dodatku predložil 

stanovisko aj právnik mesta s tým, že odporúča navrhovaný dodatok schváliť. 

 

P. Malík – kedy by mala byť ukončená rekonštrukcia námestia ? 

JUDr. Ing. Ihnát – podľa stavebného denníka do 20.05.2023 by mala byť rekonštrukcia 

námestia zrealizovaná, ak sa nevyskytne niečo nepredpokladané a pôjde všetko hladko.  

 

MsZ schvaľuje: 

Dodatok č. 2 k Zmluve o dielo uzatvorenej medzi Mesto Strážske a Tamalex, s.r.o., Kúpeľská 

66, 073 01 Sobrance. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 
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K bodu č. 18: Návrh na odkúpenie akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, a. s. 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že mestu bola 

doručená ponuka na odkúpenie akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, a. s, ktorých 

majiteľom je mesto. Vzhľadom k tomu, že mesto platí každý rok poplatok  za vedenie účtu vo 

výške 430 eur, čo je dosť vysoká suma, odporúča ponuku na odkúpenie schváliť. 

Ing. Drutár, predseda finančnej komisie – komisia odporúča odkúpenie akcií. 

 

MsZ schvaľuje: 

Odkúpenie akcií spoločnosti Prima banka Slovensko a. s.  

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

K bodu č. 19: Návrh na rozdelenie dotácií z rozpočtu mesta pre športové kluby na rok 
2023 
 
Primátor informoval, že návrh na rozdelenie dotácií bol vypracovaný na športovej komisii, 

písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma.  

Ing. Hajdučko, predseda športovej komisie - vzhľadom k tomu, že vznikajú nové športové 

kluby a súčasný rozpočet 20 000 eur je pre kluby nepostačujúci, komisia navrhuje navýšiť 

rozpočet na rok 2024 pre športové kluby na 30 000 eur. Komisia odporúča predložený návrh 

na rozdelenie dotácií  pre športové kluby na rok 2023 schváliť. 

Primátor – od roku 2009 nebola navýšená položka rozpočtu pre športové kluby, je potrebné sa 

zaoberať navýšením rozpočtu na rok 2024 aspoň na takú úroveň, ako bola v roku 2009, aby sa 

šport v meste rozvíjal a podporoval športovcov, hlavne tých mladých. 

 
MsZ schvaľuje: 

Dotácie pre športové kluby v roku 2023 

Volejbalový klub       1 500 €  

Športový kolkársky klub      1 300 €  

Klub slovenských turistov      1 200 €  

Oddiel kulturistiky a silového trojboja    1 000 €  

Športový klub Strážske – futbalový oddiel             11 500 €  

Mestský bežecký oddiel      1 750 €  
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Tanečný aerobik          500 €  

Tenisový klub          200 €  

MMA-CROSSFIT          850 € 

Atéma športový klub       200 € 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

  
K bodu č. 20:  Informácie zo zasadnutí komisií  
 
MUDr. Jurečková, PhD. - komisia sociálnej pomoci a zdravotníctva nezasadala, ale dnes je 

predložený návrh poslankyne PaedDr. Matuchovej na zmenu finančného príspevku na 

stravovanie dôchodcov. Malo to byť prerokované na komisii, preto navrhujem, aby sa dnes 

tento materiál neschvaľoval, tento materiál je hodný toho, aby sa prerokoval na komisii, je to 

v kompetencii komisie.  

Primátor – návrh bol prejednaný na pracovnej porade poslancov. Dôchodcovia, ktorým sa 

dôchodok od 01.01.2023 zvýšil, stratili v zmysle Zásad pre poskytovanie finančného príspevku 

na stravovanie dôchodcov nárok na príspevok na stravovanie a nedostali stravné lístky za 

január a február 2023. PaedDr. Matuchová predložila návrh na zmenu výšky finančného 

príspevku takto: výška dôchodku do 500 eur stravný lístok v hodnote 1,5 eur, výška dôchodku 

do 550 eur stravný lístok v hodnote 1 eur. 

 

MsZ schvaľuje: 

Návrh na vypracovanie Dodatku č. 1 k Zásadám pre poskytovanie finančného príspevku na 

stravovanie dôchodcov.  

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír 

Šandor, Proti: MUDr. Dana Jurečková, PhD., Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

Komisia ochrany verejného poriadku – informoval p. Meňovčík  
 
Občania mesta sa pýtajú, či bude možné zrealizovať parkovacie plochy za farou pri  
ul. Mierová 630 alebo naplánovať to v budúcnosti ? 
P. Malík - tam by malo byť vybudované stojisko na umiestnenie kontajnerov. 
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Primátor – budeme sa celkovo intenzívne venovať parkovacím miestam, parkovanie v našom 

meste je vážny problém. Vytvoríme rezidentský program, na ďalšom  zasadnutí MsZ 

predložíme návrh na rezidentské parkovanie. Momentálne nie sú vyhlásené výzvy pre obce a 

mestá na parkovacie miesta. Mesto nemá dostatok finančných prostriedkov v rozpočte mesta, 

preto budeme hľadať externé finančné prostriedky. Realizáciu parkovacích miest a stojiská 

zrealizujeme vo vlastnej réžii cez MsPS, je to najlacnejšie riešenie. Zamestnanci MsPS urobili 

za posledné 2 mesiace zázraky, za čo im ďakujem. V minulom volebnom období boli určené 

priority, z ktorých už boli viaceré splnené, ostala ul. Vihorlatská 625 a 626 dokončíme ich a 

následne rozhodneme, čo je najnutnejšie realizovať. 

Zápis z komisie ochrany verejného poriadku je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 
 
Komisia životného prostredia – informoval p. Malík 
 
K správe o nakladaní s komunálnymi odpadmi za rok 2022 neboli zo strany členov žiadne 

pripomienky. 

V diskusii odznelo:  

- aký bude ďalší postup pri realizácii parkoviska pri bývalom LDCH ? Boli sme upozornení, 

že je tam veľké smetisko a nájomníci parkujú nie pri LDCH, tak ako by mali,  ale po uliciach.  

Primátor - oslovili sme firmu, ale na dohodnuté stretnutie nedošli zo zdravotných dôvodov. Do 

dnešného dňa neprišla spätná väzba, ako sa bude parkovisko realizovať. Pokiaľ nie sú dodržané 

veci vyplývajúce zo zmluvy, bude im zaslaná výzva a následne to budeme pokutovať. Mesto 

im už zaslalo upozornenie, že nesplnili podmienky rozhodnutia, ktorým im bol vydaný súhlas 

na výrub drevín.  

- bola predložená fotodokumentácia nesprávne uložených odpadov pri trafostanici pri 

technických službách a v areáli spoločnosti PBbau, s. r. o., kde sa množstvo neustále zvyšuje. 

Primátor – zaoberali sme sa aj touto záležitosťou, vyjadríme sa k tomu, dohodneme pracovné 

stretnutie. Mesto písomne osloví firmu, aby odpad uskladnila v súlade so zákonom o odpadoch 

a nie na vlastnom dvore. 

-aký bude ďalší postup nakladania s konármi a biologicky rozložiteľným odpadom na zbernom 

mieste pri technických službách, keďže sa ich množstvo stále zvyšuje? 

Primátor – zatiaľ sme nenašli firmu, ktorá by bola ochotná prísť materiál poštiepkovať. Je 

problém s odstránením tohto odpadu. 
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Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS - bola kontaktovaná firma, ktorá je ochotná spolupracovať 

s mestom tak, že celý odpad prevezie k nim, budú ho separovať, komunálny odpad, ktorý patrí 

mestu, budeme separovať my a odvážať ho. 

- odporučenie komisie zahrnúť do VZN mesta o poplatkoch za KO a DSO úľavu pre darcov 

krvi, ktorí sú nositeľmi Jánskeho plakety – má to napr. mesto Michalovce. 

Primátor - mesto poskytlo darcom zdarma vstup na klzisko a kúpalisko, mesto pristúpilo 

k týmto darcom na vysokej úrovni, budeme uvažovať o ďalšej forme, predložíme návrh. 

MUDr. Jurečková, PhD. – je to dobrý návrh, prerokujeme na komisii sociálnej pomoci 

a zdravotníctva, urobíme prieskum aktívnych a pasívnych darcov a komisia predloží návrh na 

ďalšie zasadnutie MsZ. 

P. Bočková informovala o zaslanom oznámení o zmene navrhovanej činnosti pre spoločnosť 

EBA, s.r.o. Bratislava; prevádzka Strážske a stanovisku mesta k tejto zmene. Zmenou oproti 

súčasnému stavu je doplnenie nových druhov odpadov, ktoré sa plánujú preberať od iných 

držiteľov v zariadení na zber. Ide o ostatné odpady – popol, škvara a prach z kotlov; popolček 

z uhlia a zmiešané odpady zo stavieb a demolácií. Kapacita zariadenia sa nemení. Okresný 

úrad Michalovce postúpil podanie o zmene na MŽP SR ako miestne a vecne príslušnému 

orgánu. Informovala o vydanom integrovanom povolení pre spoločnosť EBA, o spôsoboch 

nakladania s ostatnými a nebezpečnými odpadmi v spoločnosti EBA a systéme kontroly, ktorú 

zabezpečuje SIŽP, IŽP Košice. Mesto má právomoc kontrovať iba nakladanie s komunálnym 

odpadom. Komisia berie informáciu na vedomie. Po diskusii odporúča vedeniu mesta 

v ďalšom procese EIA limitovať okamžité množstvo uskladňovaného popolčeka, prípadne 

podmieniť jeho skladovanie na krytej ploche, aby nemohlo dôjsť k ohrozeniu pôdy a 

podzemných vôd vyplavovaním arzénu a ťažkých kovov kyslým dažďom.  

Primátor  - Mesto ako účastník konania sa bude môcť k tomu vyjadrovať.  

Zápis z komisie životného prostredia je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

Finančná komisia – informoval Ing. Drutár 

Žiadosť ZŠ  o navýšenie rozpočtu pre Školskú jedáleň vo výške 1 800 eur na zakúpenie 

chladničky ZŠ. Doplnenie tohto zariadenia vyplynulo z kontroly okresným hygienikom. 

Komisia odporúča túto požiadavku riešiť pri zmene rozpočtu. 

PaedDr. Dzurillová -  do 15.02.2023  bola chladnička zakúpená na základe opatrenia hygieny. 

Ostatné body finančnej komisie už boli dnes prerokované. 

Zápis z finančnej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 
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Obchodno-podnikateľská komisia – informovala p. Baánová 

 
Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2020 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb 

na trhových miestach -  bol zverejnený na úradnej tabuli a web stránke mesta. Dodatok mení 

lokalitu - miesto konania príležitostného trhu (Stražčanský jarmok) na areál mestského parku. 

Stanovisko komisie: Komisia odporúča schváliť Dodatok č. 1 k VZN č. 1/2020 tak, aby boli 

dodržané zákonné lehoty. Vzhľadom k tomu, že ešte prebieha zákonná lehota zverejnenia 

návrhu dodatku, dnes ešte nie je možné o ňom hlasovať.  

V súvislosti s uvedeným návrhom dodatku primátor predložil návrh, aby sa dnes hlasovalo 

o konaní Stražčanského jarmoku v mestskom parku. 

 
MsZ schvaľuje  
Konanie príležitostného trhu „Stražčanský jarmok“ v mestskom parku. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam 

Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomní: Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová 

 
Marián Konečný MONTES žiada o rozšírenie predmetu nájmu, rozšírenie účelu (o požičovňu 

malých plavidiel) a zmenu doby nájmu (10 rokov) v nájomnej zmluve č. 35/2019 – rozšírenie 

súčasného nájmu z 28 m² na 100 m² p. č. 1436 v zmysle geometrického plánu (nová parcela 

1436/3). Uvedené nájomca požaduje za cenu 1 Eur/100 m² z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa (predmetný pozemok je pozemkom v blízkosti penziónu Vážka a je pozemkom, na 

ktorom sa zrealizuje projekt MÓLO VÁŽKA na Laborci, ktoré bude slúžiť návštevníkom 

penziónu a verejnosti ako vyhliadková podesta, mólo na brehu rieky Laborec a požičovňa 

malých plavidiel).  

Stanovisko komisie: Komisia odporúča zverejnenie zámeru na prenájom 100 m² časť parcely 

č. 1436, rozšírenie predmetu nájmu o požičovňu malých plavidiel na dobu určitú 10 rokov za 

cenu 1 Eur/1m² z dôvodu hodného osobitného zreteľa. V prípade, že bude zámer schválený (až 

ďalšie zastupiteľstvo) komisia navrhuje zvýšiť pozornosť pri príprave dodatku, nakoľko sa 

jedná o dlhodobý nájom. V diskusii bola vznesená pripomienka, že uvedený pozemok má  

v nájme od r. 2019, bolo by vhodné, aby už začal s nejakou činnosťou a na účel, na ktorý mu 

bol pozemok prenajatý.  
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MsZ schvaľuje: 

Zverejnenie zámeru na prenájom časti pozemku registra „C“ parcelné č.  1436, výmera   

100  m2, druh pozemku:  Zastavané plochy a nádvoria, nehnuteľnosť zapísaná na LV č. 1236, 

pre okres Michalovce, obec: STRÁŽSKE, k. ú.: Strážske  pre Marián Konečný MONTES, 

Krivošťanská 517, 072 22  Strážske, IČO 415 059 13  na dobu určitú – 10 rokov za cenu 

prenájmu 1,00  €/m²/rok z dôvodu hodného osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) 

Zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí s odôvodnením, že predmetný pozemok je pozemkom 

v blízkosti penziónu Vážka a je pozemkom, na ktorom sa zrealizuje projekt MÓLO VÁŽKA na 

Laborci, ktoré bude slúžiť návštevníkom penziónu a verejnosti ako vyhliadková podesta, mólo 

na brehu rieky Laborec a požičovňa malých plavidiel. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

MsZ schvaľuje: 

Spôsob prenájmu časti pozemku registra „C“ parcelné č.  1436, výmera  100  m2, druh 

pozemku:  Zastavané plochy a nádvoria, nehnuteľnosť zapísaná na LV č. 1236, pre okres 

Michalovce, obec: STRÁŽSKE, k. ú.: Strážske: dôvod hodný osobitného zreteľa v súlade  

s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

MsZ odporúča: 

Zverejniť zámer na prenájom  časti pozemku registra „C“ parcelné č.  1436, výmera  100 m² 

pre  Marián Konečný MONTES, Krivošťanská 517, 072 22  Strážske, IČO 415 059 13. 

T: 17.03.2023      Z: MsÚ 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 
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Občianske združenie ATÉMA žiada o prenájom nebytového priestoru v OD Laborec 

miestnosť č. 5 na výkon kultúrno-športovo-spoločenských aktivít. Prenájom žiadajú za 

symbolické 1 euro.  

Stanovisko mesta: Mesto neodporúča uvedené nebytové priestory  pre charakter činností 

kultúrno-športovo-spoločenských aktivít. Uvedené priestory majú slúžiť na komerčné účely.  

Stanovisko komisie:  Komisia súhlasí so stanoviskom mesta, bolo by dobré zvážiť iné možnosti 

v meste pre uvedenú činnosť.  

V súvislosti s touto žiadosťou a inými činnosťami športových, spoločenských a kultúrnych 

aktivít, ktoré vykonávajú občianske združenia v meste, ktoré majú v prenájme nebytové 

priestory prípadne užívajú športoviská mesta, komisia odporúča vytvoriť koncepciu kultúrno-

spoločenského a športového pôsobenia občianskych združení v meste, na ktorej by sa podieľali 

komisie mestského zastupiteľstva, poslanci, vedenie mesta a mestský úrad. Uvedená potreba 

nastáva z hľadiska hospodárneho využívania budov mesta najmä z dôvodu zvyšovania ceny 

energií a jednotného prístupu k užívaniu majetku mesta.  

 
P. Baánová navrhla schváliť prenájom nebytového priestoru v OD Laborec pre ATÉMU, o. z., 

vzhľadom k tomu, že tieto priestory sú dlhodobo nevyužívané a ak by bol o nich záujem, 

priestory budú musieť uvoľniť. 

Medzi poslancami prebehla obsiahla diskusia, v ktorej poslanci požadovali upresniť činnosť, 

presne špecifikovať účel tohto združenia. V minulosti využívali priestory v telocvični ZŠ, 

v budove pri futbalovom štadióne, v budove MsPS na poschodí, ktoré si prenajíma aj Red 

Dragon. Väčšina poslancov súhlasila so stanovisko mesta a komisie. 

 
Hlasovanie za schválenie prenájmu nebytového priestoru v OD Laborec pre ATÉMU, o. z.:  

 

ZA: Danka Baánová, Zdržal sa: Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Proti: Ing. Ondrej 

Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

Hlasovaním poslancov nebol tento návrh schválený. 

 
Ústredie práce, soc. vecí a rodiny Michalovce žiada  o prenájom priestorov v Dome kultúry 

miestnosť č. 17 o výmere 30,5 m² (kancelársky priestor) a užívanie spoločných priestorov so 

Sociálnou poisťovňou – miestnosť č. 16 hygienické priestory a miestnosť č. 15 denná 
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miestnosť. Priestor by mal byť vybavený interiérovým vybavením. Prenájom žiadajú na dobu 

neurčitú za 1 eur/rok z dôvodu hodného osobitného zreteľa – umožniť lepšiu dostupnosť 

služieb pre občanov mesta Strážske a priľahlých obcí. Služby spojené s nájmom – energie by 

si hradili na základe fakturácie. Sociálna poisťovňa zatiaľ žiadosť nedala.  

Stanovisko mesta: Mesto v spolupráci s úradom práce a sociálnou poisťovňou má záujem 

takýmto spôsobom priblížiť určité činnosti, úkony týchto inštitúcií bližšie k občanom mesta 

Strážske, čím sa zvýši občianska vybavenosť mesta a zlepší dostupnosť služieb pre občanov.  

Stanovisko komisie: Komisia odporúča zverejniť zámer prenájmu nebytových priestorov. 

 

MsZ schvaľuje: 

Spôsob prenájmu nebytových priestorov miestnosť č. 0.17 - kancelária o výmere 30,50 m² a  

nebytových priestorov určených na spoločné užívanie v rozsahu ½ a to miestnosť  0.15 - denná 

miestnosť o výmere 13,05 m² a miestnosť 0.16 - hygienické zariadenie o výmere 4,70 m² 

v stavbe  - Dom kultúry, súpisné číslo 509,  ul. Družstevná, stavba postavená na parcele 

registra „C“ č. 404, stavba a parcela zapísaná na LV č. 1485  pre okres Michalovce, obec: 

STRÁŽSKE, k. ú.: Strážske: dôvod hodný osobitného zreteľa v súlade s ustanovením § 9a ods. 

9 písm. c) Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

MsZ schvaľuje:  

Zverejnenie zámeru na prenájom nebytových priestorov miestnosť č. 0.17 - kancelária 

o výmere 30,50 m² a  nebytových priestorov určených na spoločné užívanie v rozsahu ½ a to 

miestnosť  0.15 - denná miestnosť o výmere 13,05 m² a miestnosť 0.16 - hygienické zariadenie 

o výmere 4,70 m2 v stavbe  - Dom kultúry, súpisné číslo 509,  ul. Družstevná, stavba postavená 

na parcele registra „C“ č. 404, stavba a parcela zapísaná na LV č. 1485  pre okres 

Michalovce, obec: STRÁŽSKE, k. ú.: Strážske pre Ústredie práce, sociálnych vecí a rodiny, 

Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny Michalovce, Saleziánov 1, 071 01  Michalovce,  IČO: 

307 945 36 na dobu neurčitú za cenu prenájmu 1,00 Eur ročne bez energií z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) Zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí 

s odôvodnením, že zriadenie pracoviska ÚPSVaR Michalovce umožní lepšiu dostupnosť služieb 

pre občanov Mesta Strážske a priľahlých obcí. 

 



- 21 - 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 
MsZ odporúča: 

Zverejniť zámer na prenájom nebytových priestorov miestnosť č. 0.17 - kancelária o výmere 

30,50 m² a  nebytových priestorov určených na spoločné užívanie v rozsahu ½ a to miestnosť  

0.15 - denná miestnosť o výmere 13,05 m² a miestnosť 0.16 - hygienické zariadenie o výmere 

4,70 m² v stavbe  - Dom kultúry  pre Ústredie práce, sociálnych vecí a rodiny, Úrad práce, 

sociálnych vecí a rodiny Michalovce, Saleziánov 1, 071 01  Michalovce,  IČO: 307 945 36. 

T: 17.03.2023     Z: MsÚ 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

Martin Semanco žiada o prenájom garáže na ulici Obchodnej.  

Genéza: Garáže na ulici Obchodnej boli odsúhlasené ako prebytočný majetok mesta s cieľom 

ich odpredaja (8 kusov). Máme znalecký posudok na garáž č. 3 a garáž č. 6 (predaná) V rámci 

vyhlásenej VOS sa v minulom roku predala garáž č. 6 za cenu 5000,00 Eur (čo bola aj 

vyvolávacia cena). 

Stanovisko mesta: Mesto odporúča garáž č. 3 prenajať prostredníctvom VOS.  

Stanovisko komisie: Komisia odporúča vypracovať podmienky VOS  na prenájom garáže č. 3.  

Diskusia: Keďže garáže boli určené na odpredaj, sporadicky by sme ich mali ponúknuť na 

odpredaj formou VOS (aj napriek tomu, že sú obsadené, určiť lehoty v súťaži také, aby sa stihla 

dať nájomcovi výpoveď).  Do času predaja komisia odporúča vypracovať návrh na zvýšenie 

nájmu na všetky garáže, ktoré mesto vlastní s výnimkou garáží, ktorých prenájom vzišiel 

z verejnej obchodnej súťaže (termín: 31.8.2023). 

 

MsZ odporúča: Pripraviť podmienky obchodnej verejnej súťaže na prenájom garáže č. 3 

v bytovom dome na ulici Obchodnej 253, Strážske.  

T: do najbližšieho zasadnutia MsZ   Z: MsÚ 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 
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Peter Porvažník žiada o odkúpenie pozemku, ktorý je vo vlastníctve mesta -  p. č. 438/5 

o výmere 15 m². Na uvedenú parcelu evidujeme aj ďalšieho záujemcu.  

Stanovisko mesta: Odpredaj p. č. 438/5 je v štádiu riešenia, žiadosť odporúčame presunúť na 

ďalšie zasadnutie MsZ.  

Stanovisko komisie: Žiadosť presunúť na ďalšie zasadnutie MsZ.  

 

Primátor – odkúpenie uvedeného pozemku už bolo schválené Uznesením č. 236/2018 dňa 

19.04.2018, ale do dnešného dňa nebola táto záležitosť ukončená. Právnik mesta sa zaoberal 

touto záležitosťou so záverom, že nie je premlčacia doba, preto bude kupujúci vyzvaný na 

podpis zmluvy.   

 

Informácia o zámere prenajať si priestory na mestskom úrade za účelom poskytovania 

zdravotnej starostlivosti ambulancia všeobecného lekára a ambulancia stomatológa.  

- záujem je o priestory na MsÚ so vstupom zozadu (náhradné priestory MsPS),  

- z dôvodu, že na budove mestského úradu prebieha 5 ročné obdobie udržateľnosti po realizácii 

projektu „Zvyšovanie energetickej účinnosti MsÚ“, počas ktorého sa sledujú merateľné 

ukazovatele a počas ktorého sme povinní každú hospodársku činnosť - prenájom predložiť na 

schválenie riadiacemu orgánu, uvedené žiadosti (až dôjdu) budú prehodnotené až po 

stanovisku riadiaceho orgánu, aby nedošlo k porušeniu zmluvy.  Žiadosti už boli doručené na 

mestský úrad. Komisia uvedené stanovisko berie na vedomie. 

  
Rôzne: 

- osloviť majiteľov nebytových priestorov v Dome služieb s požiadavkou odstránenia 

havarijného a nevzhľadného stavu tejto budovy, 

- nové prevádzky v meste: GRAND-BAR Mária Behúnová (Dom služieb), prevádzka otvorená 

na objednávky (kultúrne podujatia, rodinné oslavy, eventy atď.), TRIO-PUB Michal Ferčák 

(Dom služieb) rýchle občerstvenie-pizza, 

- mestský úrad sa zaoberá prípravou zvyšovania nájmov OD Laborec, U2 v súvislosti so 

zvyšovaním cien energií.  

Zápis z obchodno-podnikateľskej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta, 
 
Bytová komisia – informovala p. Baánová 
 
K. Goroľ žiada o byt v obytnom dome na ul. Laborecká. Komisia dospela k záveru, že 

menovaný nepredložil potvrdenie o zaplatení záväzkov voči mestu Strážske, čím žiadateľ 
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nesplnil podmienku, výzva žiadateľovi bola zaslaná v zmysle úradného konania. Mesto 

Strážske v súčasnej dobe nemá voľné byty. 

 

MsZ schvaľuje:  

Predĺženie nájomných zmlúv v bytoch nižšieho štandardu na ul. Laboreckej 280/29 a 281/27 

Strážske  a v bytovom dome U3 na ul. Obchodnej 440 Strážske 

Nájomné byty – Nižší štandard (ul. Laborecká 280/29 a 281/27): 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

Nájomné byty - Obytný dom U-3 (ul. Obchodná 440): 

 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

PRIEZVISKO A MENO 

 

ČÍSLO 

BYTU 

 

PREDĹŽENIE OPAKOVANEJ 

NÁJOMNEJ ZMLUVY 

 

Tokár Gabriel A3 do 30.06.2023 

Balogová Žaneta  A5 do 30.06.2023 

Adam Emil A8 do 30.06.2023  

Dudičová Renáta a Dudič 

Stanislav 

B7 do 30.06.2023 

Ridajová Iveta a Ridaj 

Gejza 

B8 do 30.06.2023 

 

PRIEZVISKO A 

MENO 

 

ČÍSLO 

BYTU 

 

PREDĹŽENIE OPAKOVANEJ 

NÁJOMNEJ ZMLUVY 

 

Dančišin Erik U-3/A/5 do 30.06.2023 

Makara Milan U-3/C/1 do 30.06.2023 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 
Komisia navrhla doplniť za členov komisie Martina Zamboryho a Františka Laca. 
 
MsZ volí: 

Za člena komisie obchodu a podnikateľskej činnosti a bytovej komisie Martina Zamboryho 

a Františka Laca. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík, 

 Ing. Viliam Olbricht, PhD., Zdržal sa: Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva 

Matuchová 

 

Zápis zo zasadnutia bytovej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 
Športová komisia – informoval Ing. Hajdučko 
 
Komisia navrhla zrušiť zapisovateľku Janu Balickú a schváliť ju za člena športovej komisie. 

Zároveň navrhla schváliť za zapisovateľku Mgr. Veroniku Hrabekovú. Komisia navrhla 

schváliť za člena športovej komisie Vladislava Lipovského, Klub slovenských turistov 

navrhuje za člena športovej komisie Viktora Smoľáka. 

 

MsZ ruší: 

Zapisovateľa športovej komisie Janu Balickú a zapisovateľa komisie kultúry, školstva 

a mládeže PhDr. Alenu Jurečkovú 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 
MsZ volí: 

Za zapisovateľa športovej komisie a komisie kultúry, školstva a mládeže Mgr. Veroniku 

Hrabekovú.  
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

MsZ volí: 

Za člena športovej komisie Janu Balickú, Viktora Smoľáka a Vladislava Lipovského. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

Klub slovenských turistov žiada zriadiť novú informačnú tabuľu o činnosti ich klubu na    

          pôvodné miesto pri OD Laborec, prípadne v inej lokalite, vzhľadom k tomu, že pri  

         rekonštrukcii OD Laborec bola tabuľa odstránená – komisia predloží návrh na  umiestnenie. 

        P. Kusý – dohodli sme sa, že najlepšie miesto na umiestnenie informačnej tabule je pred      

Domom kultúry,  ktorú umiestni MsPS. Informačná tabuľa bude pripravená pre všetky 

športové kluby, ktoré budú mať záujem prispievať. 

Mestská organizácia Jednoty dôchodcov Slovenska žiada o zabezpečenie priestorov zahrať si 

stolný tenis, ktorý si v minulosti ešte pred rekonštrukciou budovy MsPS mali možnosť hrávať 

v priestoroch budovy MsPS. 

  P. Kusý – posúdime to, či to bude možné v požadovaných priestoroch, budeme to riešiť. 

 

Zápis zo športovej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Komisia výstavby  a ÚP – informoval Ing. Olbricht, PhD. 

Komisia odporučila pokračovať v opravách komunikácii podľa vypracovaného zoznamu –  

ul. Vihorlatská 625,626 – oprava komunikácie a vybudovanie parkoviska. Mesto zadalo 

vypracovanie štúdie, ktorá bude následné predložená na prerokovanie stavebnej komisii  

Oboznámenie členov komisie so začatím prác na kruhovom objazde. Komisia odporúča 

informovať občanov o predpokladaných obmedzeniach v doprave a zabezpečiť súčinnosť MsP 

a PZ SR. 

Informovanie členov komisie o priebehu a harmonograme prác na stavbe „Rekonštrukcia 

námestia a chodníkov“. Doložená dôvodová správa potvrdená zhotoviteľom a stavebným 

dozorom. Zároveň priložené stanovisko TORVO SK s.r.o. (verejný obstarávateľ) ku zmene 
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platobných podmienok a spôsobu uhrádzania faktúr. Čiastková fakturácia sa týka 

preukázateľne vykonaných prác a aj dodaných materiálov na základe preberacích protokolov, 

resp. dodacích listov. 

Komisia odporúča zrušiť bod C/10, a C/11 Uznesenia č. 250/2020 zo dňa 12.03.2020.  

Jedná sa majetkoprávne vysporiadanie pozemku pod stavbou – kostol, pozemok registra KNC 

parcela číslo 1821, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 174 m² podľa 

vypracovaného geometrického plánu č.36208914-11/2019, katastrálne územie Strážske 

odpredajom v prospech Rímskokatolíckej farnosti Nanebovstúpenia Pána v Strážskom IČO 35 

506 059 za cenu 1,- €. v zmysle § 9a ods. 8 písm. b) Zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí a 

majetkoprávne vysporiadanie priľahlého pozemku kostola registra KNC parcela číslo 1822, 

druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 331 m², podľa vypracovaného 

geometrického plánu č.36208914-11/2019, katastrálne územie Strážske, ul. Krivošťanská 

Strážske, zapísané na LV č.1236, zámenou v prospech Rímskokatolícka farnosť 

Nanebovstúpenia Pána v Strážskom, IČO 35 506 059, za pozemok registra KNC parcela číslo 

1742, druh pozemku záhrada vo výmere 248 m2 , zapísané na LV č.113 v prospech Mesto 

Strážske, IČO 325 813, v zmysle § 9a ods. 8 písm. b) Zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí.  

 
MsZ ruší: 
Bod C/10 a bod C/11 Uznesenia č. 250/2020 zo dňa 12.03.2020. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík, 

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

 Redakčná rada -  informovala PaedDr. Dzurillová 

 

 Redakčná rada sa zaoberala za účasti primátora mesta a prednostky MsÚ myšlienkou, aby 

 všetky  príspevky písala redakcia. Ale po zlej skúsenosti z minulosti, sme sa dohodli, aby to 

 zatiaľ ostalo po starom tak, ako to bolo doteraz. Nové číslo novín Naše mesto bude vydané už 

 v najbližšom čase.  
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Komisia kultúry, školstva a mládeže  – informovala PaedDr. Dzurillová 

 

Komisia odporúča stretnutie členov komisie s predsedami organizácií, klubov, záujmových 

krúžkov, ich spoluúčasť na aktivitách mesta, spoluprácu komisie s kronikárom mesta. Taktiež 

doplniť do Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Strážske na rok 2023 

vykonanie kontroly k dotáciám poskytnutým z rozpočtu mesta Strážske neziskovým, 

spoločenským organizáciám, záujmovým krúžkom, spolkom, občianskym združeniam a iným 

organizáciám v roku 2022. 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór vysvetlil, že dotácie sa kontrolujú až po predložení vyúčtovaní 

všetkých  športových klubov a spoločenských organizácií. Plán kontrolnej činnosti bude 

doplnený v 2. polroku 2023. 

Komisia vypracovala Plán činnosti komisie v oblasti kultúry, školstva a mládeže, úlohy a 

činnosť komisie na obdobie rokov 2023 – 2026 nasledovne:  

Deň učiteľov, Športový deň organizácií v meste, Stavanie mája – Májovú veselicu, Deň 

matiek, Deň Zeme, Deň detí, Úctu k starším, Mikuláš – Vianočné trhy, Silvester a vítanie 

Nového roka v réžii mesta. 

Zápis z komisie kultúry, školstva a mládeže je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta.  

 

Vyraďovacia komisia zasadnutie nemala. 

 
K bodu č.21, 22: Interpelácie poslancov, Diskusia-Rôzne 
 
PaedDr. Dzurillová - nie sú dokončené veci po rekonštrukcii OD Laborec. Chýbajú striešky 

nad zadnými vchodmi prevádzok, trčia káble, nie sú svetlá, je tma, nie sú dokončené zvody, 

voda vyteká po celom priestore, hlavné vchodové dvere netesnia. V prevádzke Kvetinárstvo je 

popukaný múr na spadnutie, zateká strecha, odkedy je zateplená budova, zráža sa voda na 

stenách, je potrebné skontrolovať všetky prevádzky.   

Primátor - zistíme stav podľa projektovej dokumentácie, či to tam bolo, ak nie, následne 

odstránime závady a nedostatky  z mestských zdrojov. 

PaedDr. Dzurillová navrhla do 31.03.2023 vypracovať prehľad všetkých kultúrnych 

a spoločenských akcií aj s finančným krytím, ktoré mesto plánuje organizovať do 31.12.2023. 

Kriticky sa vyjadrila k uskutočneným kultúrnym akciám v meste. Mikuláš bol pre deti zle 

zorganizovaný, Fašiangy boli bez ozvučenia, nebolo nič počuť, do budúcna nerobme akcie bez 

ozvučenia 

MUDr. Jurečková, PhD. – Mikuláša organizovalo CVČ, nebolo to priamo mesto. Nevidím 
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zmysel vypracovať prehľad všetkých kultúrnych a spoločenských akcií aj s finančným krytím, 

ktoré mesto plánuje organizovať do 31.12.2023, vzhľadom k tomu, že zamestnanci mesta 

určite pravidelne sledujú čerpanie rozpočtu a na základe čerpania sa plánujú kultúrne a 

spoločenské akcie v meste. 

Primátor konštatoval, že ani on nebol spokojný s priebehom akcie Mikuláš v meste, akcia 

nebola dobre zorganizovaná, nikdy sa to viac nezopakuje. Ale vyjadril veľkú spokojnosť 

zo zorganizovaním už doteraz uskutočnených kultúrnych a športových akcií v meste ako boli 

Fašiangy v meste. Boli to nízko nákladové akcie, robíme to efektívne, ľudia boli spokojní. 

 

MUDr. Jurečková, PhD. – parkovisko na ul. Osloboditeľov 627 je v dezolátnom stave a cudzí 

ľudia zaberajú parkovacie miesta občanom nášho mesta, pristúpiť k rezidenčným kartám. 

 

Ing. Drutár: 

– kam smeroval drevo z vyrezaných gaštanov z okružnej križovatky ? 

Primátor – stavenisko bolo odovzdané zhotoviteľovi Eurovia SK, súčasťou staveniska bolo 12 

stromov, ktorých výrub si objednala firma Eurovia SK prostredníctvom MsPS. Hrubé dreviny 

boli prevezené na MsPS, na odvoz menších krovín a konárov dala firma povolenie pre 

zamestnancov MsPS, ktorí počas  nedele realizovali výrub stromov. 

 

-čo sa zriadilo v hale po motokárach ? 

Primátor - motokáry boli v budove zrušené, budova bola odkúpená so zámerom na výrobu 

pračiek a elektrických ohrievačov. Bola by to možnosť vytvoriť 100 až 150 pracovných miest 

pre občanov nášho mesta. 

 

- v minulom funkčnom období bola dohoda, že sa urobí nový plot ku záhradke Jána Saba 

v záhradkárskej osade Sihoť. Dvakrát som to interpeloval na predchádzajúcich zasadnutiach 

MsZ, dnes to pripomínam tretíkrát, aby sa pristúpilo k realizácii, keď sa to tak dohodlo.  

Primátor – na budúce zasadnutie MsZ pripravíme stanovisko. 

 

- pripraviť a poslať poslancom na pripomienkovanie návrh na leták o výlukách, ako bude 

fungovať doprava počas výstavby okružnej križovatky. 

Primátor informoval, že zhotoviteľ žiadal o kompletné uzavretie križovatky v meste s tým, že 

práce budú ukončené už 31.08.2023 a nie v roku 2024 tak, ako to bolo predpokladané. V tejto 

fáze bude križovatka uzavretá. Podrobne informoval o plánovaných obchádzkach osobnej 
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dopravy a nákladnej dopravy. Čo sa týka nášho mesta, cez ul. Pod hradom, ul. Obchodnú 

smerom k  mestskému úradu povedie premávka z Humenného. Občania tejto ulice budú 

upozornení, aby parkovali vo svojich dvoroch a nie na ulici. Každý občan nášho mesta dostane 

informáciu včas. 

MUDr. Jurečková, PhD. - tvrdo nesúhlasím,  aby počas výstavby okružnej križovatky viedla 

premávka po ul. Pod hradom, sanitka ani hasiči teraz neprejdú, nehovoriac to tom, ako to 

vyzerá počas letnej sezóny, keď sa ľudia presúvajú na kúpalisko. 

O slovo požiadal PhDr. Alena Jurečková, ktoré jej poslanci svojim hlasovaním udelili. 
 
Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomná: PaedDr. Eva Matuchová 

 

PhDr. A. Jurečková  sa vo svojom vystúpení kriticky vyjadrila k navrhovanej obchádzke po  

ul. Pod hradom, na ktorej ona býva. Bol niekedy pokutovaný bývalý poslanec MsZ p. Knap, 

ktorý už niekoľko rokov parkuje pred svojim domom ?  Akým spôsobom vie mesto donútiť 

ľudí, aby láskavo parkovali vnútri, tak ako parkuje ona, v minulosti sa k nim ani sanitka 

nevedela dostať, taktiež aj smetiari majú sťažený prístup. Ako bude mesto postihovať takýchto 

občanov ? 

P. Roman, náčelník MsP – táto ulica nie je vhodná ani na obojsmernú premávku, nie to ešte 

aby občania parkovali  po boku pri domoch. Ľudia budú používať na prejazd nielen ul. Pod 

hradom, ale aj ul. Okružnú a ul. Družstevnú. Máme celkový problém parkovania v celom 

meste. Doteraz nebol dôvod, aby sme občanov šikanovali, situácia nebola až taká dramatická 

ako teraz, keďže nie oni spôsobili tento stav, ktorý nastal v našom meste. Najprv budeme 

pôsobiť na ľudí edukačne, aby plnili svoje povinnosti, pretože nemôžu parkovať na chodníku. 

Musíme im vytvoriť podmienky na parkovanie, ak ich budú porušovať, potom ich budeme 

pokutovať.  

 

PaedDr. Dzurillová vyjadrila pochvalu za prácu zamestnancov MsPS počas vianočných 

sviatkov. Boli vynesené kontajnery a občania neboli ako na smetisku. 

 

-kedy bude prebiehať zametanie chodníkov v meste ? 

Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS  - zametanie chodníkov už prebieha. 
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- na autobusovej stanici je veľký neporiadok. 

- plánuje mesto zakúpiť a umiestniť externé defibrilátory ? 

Primátor – týmto návrhom sa budeme zaoberať a predložíme návrh na ďalšom zasadnutí MsZ. 

 

- z položky rozpočtu propagačný materiál je už viac ako 80 percent vyčerpané, je ešte len 

marec, čo bude ďalej. 

Primátor - na začiatku roka v rámci propagácie mesta bolo potrebné nakúpiť reklamné 

predmety v najväčšom množstve, použili sme ich v rámci prezentácie nášho mesta, ktorá je 

veľmi dôležitá.. Máme zásoby na čas, najhoršie obdobie sme vykryli v rámci marketingu,  

niečo si vieme spraviť vo vlastnej réžii cez MsPS. 

PaedDr. Dzurillová – je potrebné sa zaoberať aj inými vecami, nielen marketingom. 

 

-boli chybne vyrobené plagáty, gramatické chyby, nemalo by sa to stávať, treba si pozrieť 

plagáty 

Primátor - preveríme si to. 

 

PaedDr. Dzurillová požadovala, aby videozáznam zo zasadnutia MsZ ostal zverejnený na 

stránke mesta, pretože je to pracovný materiál pre poslancov. 

Primátor - bolo to odporúčané na porade poslancov v rámci GDPR ako s tým naložiť, zatiaľ ho 

neplánujeme odstraňovať.  

 

-ako prebiehajú dni otvorených dverí na MsÚ pre občanov, ktoré by mali byť vždy v piatok, či 

je záujem, aké majú otázky ? 

Primátor - dni otvorených dverí máme na MsÚ od pondelka do piatku, je obrovská návštevnosť, 

každý občan, ktorý príde v hocijakom čase, bol vybavený, nikto nebol odmietnutý. V rámci 

bezpečnostných opatrení sme boli nútení uzavrieť jednu časť priestorov MsÚ. 

 

-plánuje mesto zamestnať na referát výstavby a ÚP ? 

Primátor – vzhľadom k tomu, že Ing. Lukič, ktorý je zamestnaný na dohodu, končí, bola úvaha 

zamestnať ďalšiu pracovnú silu na referát výstavby a ÚP. Dohodli sme sa, že odbremeníme 

administratívnu časť, uvidíme o zopár mesiacov a vyhodnotíme to. 

 

-plánuje sa účasť partnerských miest na jarmoku a kto bude hlavným hosťom jarmoku ? 

Primátor – áno plánujeme účasť partnerských miest. 
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- v piatok vystúpi michalovská skupina Iconito, ktorá spolupracuje s FS Zemplín, v sobotu 

skupina Hrdza. 

 

- vysvetliť cenzúru na oficiálnej facebookovej stránke mesta. 

Primátor – prostredníctvom zriadenej oficiálnej stránky na sociálnej siete chce mesto bližšie 

priblížiť dianie v meste. Mesto Strážske v záujme dobrého mena mesta ako aj ochrany iných 

zákonných záujmov, netoleruje príspevky, ktoré sú v rozpore s právnym poriadkom, 

pravidlami prevádzkovateľov sociálnych alebo úmyselne vyvolávajúcich polarizáciu a napätie 

v spoločnosti. Mesto nezodpovedá za odstraňovanie príspevkov a komentárov, zo stránky 

mesta nebol odstránený žiadny komentár prispievateľov. Je to na tom, kto príspevok pridáva, 

ak sa rozhodne ho odstrániť, odstráni tým celú diskusiu, takže nie mesto ho odstránilo, ale 

vlastník komentára. Len dvaja používatelia boli zablokovaní, ktorí nesplnili podmienky na 

pridávanie príspevkov. 

 

– v akom stave je štúdia sociálneho podniku ? 

Primátor podrobne informoval o príprave analýzy sociálneho podniku, o aktuálnom stave 

štúdie. Zámerom založenie integračného sociálneho podniku je pozitívny prínos v oblasti 

zamestnanosti znevýhodnených ľudí, integrácia na pracovný trh a tým začlenenia týchto ľudí 

naspäť do spoločnosti. V neposlednom rade sa môže jednať o šetrenie finančných prostriedkov 

cez zabezpečovanie kompetencií mesta prostredníctvom sociálneho podniku. Štát podporuje 

sociálne podniky kompenzáciou, prispieva na výplatu zamestnanca z celkovej ceny práce. 

Sociálny podnik môže poskytovať servisné poukážky pre sociálne odkázané osoby, ktoré nie 

sú schopné vykonávať domáce práce a práce v záhrade a objednajú si službu od sociálneho 

podniku. Oblasť pôsobenia je úzko spätá s potrebami mesta, či je to zvýšenie zamestnanosti, 

poskytovanie chýbajúcich služieb obyvateľom alebo využiť potenciál regiónu-

poľnohospodárstvo, spracovanie dreva, turizmus a podobne. Čas ukáže, aký bude dopyt. 

 

P. Kusý – vypracovať za minulý rok k dnešnému dňu prehľad, čerpanie rozpočtu,  kto a v akom 

množstve vyčerpal finančné prostriedky na školenia za minulý rok. Na konci roka sme museli 

rozpočet na školenia navyšovať. 

 

P. Baánová – je odkrytá šachta za budovou kvetinárstva. 

P. Kusý – vieme o tom, pre krátkosť času sme ju nestihli zakryť, bude zakrytá.  
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- na ul. Mierová je väčší výskyt potkanov. 

P. Kusý poukázal na to, že naši občania vyhadzujú na zem kuchynský odpad, ktorý patrí do 

kontajnera  na kuchynský odpad. 

Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS  - deratizácia v meste sa realizuje 2 krát do roka, koncom marca 

bude jarná a v jeseni bude druhá. 

P Baánová navrhla umiestniť na cintorín tabuľu s pracovným náradím (metly, hrable..), 

podobne, ako je to v iných mestách. 

 

P. Malík – v akom štádiu je zriadenie rómskych hliadok ? 

Primátor – čakáme, kedy bude ukončená aktuálna výzva, ktorá bude ukončená do konca marca 

2023, ak bude vyhlásená nová výzva, mesto je pripravené sa do výzvy zapojiť. 

 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór sa snažil vysvetliť svoju účasť na školeniach, ktoré sa týkali 

a boli potrebné pre výkon jeho funkcie. 

 

Ing. Olbricht, PhD. poďakoval zamestnancom MsPS za rýchle orezanie stromov na  

ul. Okružná, ktoré zasahovali do fasády. 

 

 

U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  2 7 2 / 2 0 2 3 

 

Záver rokovania vykonal primátor mesta, ktorý poďakoval prítomným za účasť a  rokovanie 
o 17,25 hod. ukončil. 
 
 
 
 
Mgr. Mária Hajdučková                     Patrik Magdoško 
   prednostka MsÚ              primátor mesta 
 
 
 
 
Overovatelia:   Ing. Ondrej Drutár     Danka Baánová 
   


